
    
 HOVÅS HOCKEY CLUB 

Verksamhetsberättelse 2021-22  page 1/4 

 

 
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021-22 Hovås Hockey Club 

 

Styrelsen 
Styrelsen har under verksamhetsåret utgjorts av: 
 
 Ordförande   Jonas Levin 
 Vice ordf   Louis Nachmansohn  
 Kassör   Petra Johansson 

Ledamot    Peter Björk 
Ledamot/sekreterare  Sofia Rosén 
Ledamot   Cecilia Fridén 
Ledamot    Fredrik Jonsson 

 Ledamot    Björn Krohn  
 

Revisor   Camilla Wallin 
 
 

Adjungerade till styrelsen har varit: 
IT ansvarig:   Carl Hedberg  
Hockeyskolan/Ungdomsansvarig: Johan With 
Ungdomsansvarig  Johan With 
Istider   Niklas Granelli 
Materialansvariga  Martin Jävert  

 

Inledning 
Styrelsen har under den gångna säsongen haft fem protokollförda styrelsemöten. 
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Allmänt 
Hovås Hockey Club är en ideell idrottsförening som bedriver ishockeyverksamhet i Askims Ishall. 
Säsongen 2021-22 har föreningen haft ett stort antal spelare 511st (426st förra året). Föreningen 
startades år 1986 genom att ishockeysektionen i Hovås IF bröts loss och en egen förening bildades. 
Klubben har växt år från år och är den största ungdomsklubben i Göteborgsområdet. Klubben bedriver 
verksamhet från A-lag Dam och Herr, juniorlag ned till Hockeyskola för barn som är födda 2014 eller 
senare. Flicklaget har haft öppna träningar som varit mycket uppskattade. Klubbens omfattande 
verksamhet har i huvudsak bedrivits ideellt med ett stort stöd och engagemang från ledare och 
föräldrar. 

Säsongen som gått har inneburit en ytterligare stärkt relation med IOFF och ett bra samtalsklimat kring 
vår ishall och efter säsongen kommer korridor och toaletter på övervåningen att renoveras. 

SommarHockeyCampen genomfördes för 13 året i en något begränsad omfattning PGA COVID-19 
restriktioner. Skolhockeyn och Frit-Is har fungerat mycket väl. Föreningen hoppas att vi åter kan starta 
J20-satsning säsongen 2022-23. 
 
En fortsatt ljuspunkt i 2021-22 är Motionshockeyn (70st) och Företagshockeyn som tagit än mer fart och 
bygger starka närverk över laggränserna i föreningen. 
 

IT/Web 
För IT/Web har detta varit en säsong där vi inte infört några större nyheter. 

 
Material/Profil 
Vi har även i år köpt in ganska många nya overaller till ledare och ungdomar. Både mjuka och prassel. 
Profilkläder är något som vi håller på att jobba upp, försäljningen av t-shirt, hoodies, kepsar och mössor 
går bra. Fortsätta att ständigt utveckla profilkläder, nya kepsar kom vid säsongsslutet. Klubben köper 
även in snören och tejp för att sälja i cafét och det har sålt bra även i år.  
 
Klubben gjorde ett par nya beställningar på matchställ och träningströjor, kommer även i år att få göra 
det. Vi har gått igenom förråden och inventera vad som kommer att behövas till nästa säsong och få ett 
godkännande av styrelsen att köpa dessa saker.  
 
Båda våra slipar från Prosharp är ok, en del bryne, slipstenar och diamanter går på ett år.  

Martin Jävert/materialansvarig 
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Ekonomi 
Se separat information. 
 
 
 
 
 

Caféverksamheten säsongen 2021-2022 

Inför denna säsong anmälde sej ingen frivillig som Caféansvarig och undertecknad har därför försökt hålla 
caféet flytande och haft hand om inköpen. Överlämningen från föregående Caféansvarig var nästintill 
obefintlig. Caféverksamhetens ordinarie verksamhet har bedrivits från vecka 34 t.o.m vecka 13 med några 
veckors stängning pga Coronarestriktioner.  

Denna säsong har U10 haft inköpsansvar, allt enligt klubbhandboken. 

Besöksnärvaron i cafét har varit varierande den gångna säsongen pga Coronarestriktioner. 

Inför nästa säsong är mina rekommendationer att det måste ske en samlad insats med driv även från 
lagledare för att få cafét att fungera bättre. Denna säsong har undertecknad fått jaga ansvariga och föräldrar 
ibland flera ggr i veckan då ingen dykt upp på sitt pass. Om cafét inte är bemannat när det ska vara resulterar 
det i att vi får slänga mat som blivit dålig och som skulle blivit sålt. 

Caféansvarig har inte haft tillgång till ekonomin detta år så kan inte svara på hur det har gått ekonomiskt. 

Caféansvarig Sandra Carlberg 
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Utbildning 

Ingen information tillgänglig 

Utöver dessa utbildningar har klubben varit närvarande vid en mängd olika föreläsningar. 

 

 
Sportråd ungdom  

 

Sportrådet har varit aktiva under säsongen och haft löpande träffar varannan vecka för att diskutera 
övergripande frågor kring ungdomsverksamheten. Under året så har vi i mindre grupper arbetat fram 
tre dokument som skall bli ett hjälpande verktyg i våra ledares vardag. 

- Ledarhandbok 
- Tränarhandbok  
- Övningsbank 

 

Vi har skapat tre huvuddokument som vi sedan brutit ner till att bli ett dokument för A-grupp, B-grupp, 
C-grupp och D-grupp. Samtliga dokument kommer inför nästa säsong att presenteras för berörd grupp 
ihop med ungdomsansvarig.  

 

Sportrådets organisation  

 

# Johan With - Ungdomsansvarig/ A-grupp  

# Marcus Hellsten - B-grupp  

# David Gabrielsson – B-grupp  

# Jonas Stenberg  - C1  

# Jens Olsson - C1 

# Magnus Frånlund - C2 

# Fredrik Jonsson - C2  

# Anna Strömwall – D1/Flick  

# Johannes Unsgaard - D2 

# Louis Nachmansohn - D2 

 

Lagens verksamheter 
Verksamhetsberättelser för lagen (A-lag dam & herr till U9 samt Hockeyskolan) bifogas separat. 

 
 
Hovås maj 2022 


